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Mikal Heyeraas
Tannlege
Kristiansand

– Hvordan 
bruker du 
landsmøtet?

– Jeg er her 
for å se nyhe-
tene på mes-
sen, bli opp-
datert, og for 
å treffe kolle-
ger. Går også 
på foredrag.

– Hva liker du best ved landsmøtet?
– Messen er best. Forelesningene er 

av varierende kvalitet, og mange av 
temaene er like. Det går gjerne et år 
eller to mellom hver gang det kommer 
noe nytt.

Monica Gjestrum
Tannpleier
Lena på Østre Toten

– Hvordan 
bruker du 
landsmøtet?

– Jeg er 
mest på mes-
sen, men går 
også på fore-
drag som er 
relevante for 
tannpleiere. 
Vil gjerne ha 

flere av dem.
– Hva liker du best ved landsmøtet?
– Det fineste er å møte kjentfolk.

Fem på landsmøtet

Det er alltid morsomt å høre hva de besøkende 
synes om landsmøtet, og hva som var hensikten 
med besøket denne gangen.

Kjell Oskar Olsen
Tannlege
Mo i Rana

– Hvordan 
bruker du 
landsmøtet?

– Jeg går 
på messen og 
på noen av 
foredragene. 
I går var jeg 
på Trender og 
etikk. Det var 
veldig bra.

– Hva liker du best ved landsmøtet?
Det beste er å treffe kolleger, snakke 

fag og ha det moro. Fint å kunne 
utveksle erfaringer.

Sandra Zerajic
Tannlegestudent
Oslo

– Hvordan 
bruker du 
landsmøtet?

– Det er 
første gang 
jeg er med på 
landsmøtet. 
Hittil har jeg 
kun vært på 
messen, men 
i dag skal jeg 

også få med meg foredraget Tannska-
der i fronten.

– Hva liker du best ved landsmøtet?
– Det morsomste så langt har vært 

å se på utstyr og uniter.

Helene Bergseth
Tannhelsesekretær
Drammen

– Hvordan 
bruker du 
landsmøtet?

– Jeg er på 
landsmøtet 
som besø-
kende for 
første gang 
på 20 år, tid-
ligere har jeg 
solgt klinikk-

lær. Men nå er det så dyrt å ha stand 
på messen, at i år ble det ikke noe av.

– Hva liker du best ved landsmøtet?
– Det beste er den faglige oppdate-

ringen. Og det sosiale, selvsagt.
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